
ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA RADY ŠKOLY 

pri Základnej škole Šmeralova 25, 080 01 Prešov zo dňa 13. 3. 2023 

 Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 

2. Uvítanie delegovaných členov Rady školy pri ZŠ Šmeralova v Prešove za zriaďovateľa 

3. Návrh plánu práce rady školy na rok 2023 

4. Výročná správa Rady školy pri ZŠ Šmeralova v Prešove 

5. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. polrok školského roka 2022/2023 

6. Správa o hospodárení 

7. Vyhodnotenie koncepčného zámeru  

8. Aktuálne problémy školy 

9.  Diskusia 

10. Uznesenie 

11.  Záver 

Prítomní:  

Mgr. Martina Bryndzová 

Ing. Martina Kurucová 

Mgr. Adriana Tomičová 

Ing. Branko Benko, MBA 

JUDr. Maroš Handzo 

Lenka Stanková 

Alena Hajtolová 

PaedDr. Slávka Čorejová 

PhDr. Žaneta Langová, MBA 

Neprítomní, ospravedlnení: 

Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA 

MUDr. Peter Bandura, PhD. 

 

Priebeh zasadnutia: 

K bodu 1,2  

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka Rady školy Mgr. Martina Bryndzová, ktorá privítala 

prítomných členov Rady školy (ďalej RŠ) a nových delegovaných členov Rady školy pri ZŠ Šmeralova 



v Prešove za zriaďovateľa, ako aj pána riaditeľa školy. Zúčastnilo sa 9 členov, 2 členovia neboli 

prítomní, svoju neúčasť ospravedlnili (MUDr. Peter Bandura, PhD., Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA). 

Rada školy v počte 9 členov bola uznášaniaschopná. 

K bodu 3  

Pani predsedníčka oboznámila prítomných členov RŠ s programom zasadnutia a následne 

vyzvala členov RŠ na hlasovanie za jeho schválenie. Všetci prítomní jednohlasne schválili program 

zasadnutia RŠ. Následne oboznámila prítomných členov RŠ s Plánom práce Rady školy pri ZŠ 

Šmeralova 25, Prešov na rok 2023, ktorí ho vzali na vedomie.  

K bodu 4  

Pani predsedníčka RŠ prečítala základné body výročnej správy o činnosti RŠ za rok 2022, dala 

možnosť prítomným členom vyjadriť sa k Výročnej správe o činnosti RŠ za rok 2022, s ktorou mali 

možnosť oboznámiť sa vopred v elektronickej podobe. Návrhy na doplnenie od členov neboli . Pán 

riaditeľ Bodnár sa vyjadril k bodom, v ktorých nastala malá zmena (v názve - návrh), RŠ ju vzala na 

vedomie v predloženej podobe. 

K bodu 5  

Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za I. polrok školského roka 2022/2023 

prezentoval pán riaditeľ  Ľubomír Bodnár a porovnal ich s I. polrokom predchádzajúceho školského 

roka. Žiaci boli zapájaní do vedomostných súťaží . Ocenil iniciatívu učiteľov aj snahu žiakov. 

Oboznámil prítomných členov s organizačným zabezpečením počas okresného kola Pytagoriády 3.-5., 

Pytagoriády 6.-8., testovaniu deviatakov T-9.  

 K bodu 6  

Správu o hospodárení školy za rok 2022 všetci členovia RŠ dostali mailom v predstihu. Pán 

riaditeľ ju prečítal a odprezentoval na zdieľanom dokumente. Informoval o povinnosti zverejniť túto 

správu do 31.3. V správe sa vyskytli chyby, na ktoré upozornil a zároveň aj opravil. Informoval členov 

aj o návrhu rozpočtu na rok 2023. Ocenil spoluprácu rodičov a učiteľov, ktorá prebiehala v rámci 

osobných konzultácii a správ prostredníctvom EduPage.  

K bodu 7  

Pán riaditeľ Bodnár prezentoval svoj koncepčný zámer, ktorý zhodnotí 2-krát do roka. 

Informoval o priebehu a príprave zápisu žiakov do 1. ročníka na školský rok 2023/2024, doplnil 

informácie o profilácii školy už aj na prvom stupni (nadané a talentované triedy, športové triedy od 

1.roč.) a na druhom stupni (matematické, športové a nadané a talentované triedy). 

K bodu 8 

Medzi aktuálne problémy školy patrí opustenie školy žiakmi druhého stupňa počas 

vyučovania pri návšteve lekára. Na vrátnici je zavedený zošit, kde sa podpíše zákonný zástupca aj 

žiak. Narastá počet žiakov s problémami správania a dochádzky. Úlohou Rady rodičov bude vyberať 

poplatok za žiakov. Návrh, aby Rada rodičov prešla pod občianske združenie pri ZŠ Šmeralova. 

Problémy s financovaním a dofinancovaním ŠJ a ŠKD. Zmenila sa vyhláška.  



K bodu 10 

Uznesenia zo zasadnutia rady školy: Rada školy sa uzniesla na tom, že berie na vedomie 

Výročnú správu o činnosti RŠ za rok 2022. Rada školy berie na vedomie Vyhodnotenie výchovno-

vzdelávacích výsledkov za I. polrok školského roka 2022/2023. Rada školy berie na vedomie Správu o 

hospodárskej činnosti školy za rok 2022. Rada školy berie na vedomie návrh rozpočtu na rok 2023. 

 

 V závere sa pani predsedníčka Mgr. Martina Bryndzová  poďakovala prítomným za účasť a 

ukončila zasadnutie.  

V Prešove 13.03.2023  

Zapísala: Mgr. Adriana Tomičová (zapisovateľka) ...............................................  

Mgr. Martina Bryndzová (predsedníčka rady školy) ............................................... 

 


